
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. március 9-én 

17.00 órai kezdettel megtartott közmeghallgatásán. 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester 

  

 

Miskolczi Ferenc    képviselő  

Nagy Zsolt     képviselő 

Farkas László     képviselő  

Szabóné Czifra Melinda  jegyző 

 

Nem voltak jelen: Dombi Norbert   képviselő 

   Pintér Csaba    képviselő 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

5/2011.(II.28.) önkormányzati rendelet 13.§ (4) bekezdésében foglaltak 

szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

   Tránszki László   környezetvédelmi és  

        településüzemeltetési ügyintéző

  

Megjelent: 7 fő a lakosság részéről 

 

A jegyzőkönyvet Torma Katalin vezeti. 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai közmeghallgatáson. 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testületből 4 fő jelen van, az ülés határozatképes. 

Alpolgármester Úr késését jelezte, valamint várjuk Dombi Norbert képviselő urat. 

Ismertetném a napirendet. Első napirendi pont a környezeti állapotról szóló beszámoló, 

aminek előadója Tránszki László, a hivatal munkatársa. Ezután feltehetik kérdéseiket. 

Következő napirendi pont, a 2017. évi költségvetés. Ennek lesz egy rövidített bemutatója 

részemről úgy általánosságban, majd Miskolczi Ferenc képviselő úr részéről a beruházások, 

felújítások témájában, és várjuk Dombi Norbert képviselő urat, aki a szociális ellátásokról, 

illetve az átadott pénzügyi eszközökről szóló fejezetekkel kapcsolatosan fogja elmondani, 

hogy mit tartalmaznak a munkaanyag azon oldalai, amiket kiosztottunk. Ezek után feltehetik a 

költségvetéshez kapcsolódó kérdéseiket. Készítettünk anyagot mind a két témában. Akinek 

tudtuk kiküldtük, de itt van papíron is, tehát amiről beszélni fogunk, követhető lesz.  

 

Aki a közmeghallgatás javasolt napirendjét elfogadja kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota   

Előadó: Tránszki László környezetvédelmi és településüzemeltetési ügyintéző 

 

2.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2017. évi költségvetése  

Előadó: Horváth Éva polgármester 

              Dombi Norbert Humán Bizottság Elnöke 

    Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság Elnöke 

 

Napirend tárgyalása: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota   

(Pétfürdő Nagyközség 2016. évi környezeti állapotáról szóló beszámoló a jegyzőkönyv 

melléklete) 

 

Horváth Éva polgármester: Az első napirendi pontnál felkérem Tránszki Lászlót, a hivatal 

munkatársát, hogy Pétfürdő környezeti állapotáról szóló beszámolót, melyet a testület 

decemberben elfogadott, ismertesse a jelenlévőkkel.  

 

Tránszki László ügyintéző: Tájékoztatja a lakosságot a Pétfürdő környezeti állapotáról. 

(A tájékoztató a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm szépen! Ez volt a beszámoló. Környezeti állapottal 

kapcsolatban kérdés, vélemény?  

 

Pétfürdői lakos: A Kőbányával kapcsolatban szeretnék kérdezni. Nagyon sokat beszélünk 

róla, ennek ellenére a kőbánya területe, valamint a rajta lévő épület, rendetlen, elhanyagolt. 

Lesz azzal valami? Olyan szép területet lehetne ott kialakítani. Bejön valaki a város közepére 

és lát egy romos épületet. Van valami terv azzal? Tudunk róla valamit? 

 

Horváth Éva polgármester: Annyit tudunk, hogy magántulajdon. 

 

Pétfürdői lakos: Igen, de ennyi elég? A város közepén van! 

 

Horváth Éva polgármester: Magántulajdonban van. Ha nagyon nagy a rendetlenség és 

elhanyagolt a terület, fölszólítjuk a tulajdonost, hogy rakjon rendet. Egyebet nem tehetünk, de 

az ötleteket várjuk. 

 

Pétfürdői lakos: Köszönöm. 

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés, vélemény? Amennyiben nincs, térjünk át a 

költségvetésre. Hagy ragadjam magamhoz a szót rögtön ezzel a... 

 

Nagy Zsolt képviselő: Bocsánat! Most jut eszembe a Murva bányával kapcsolatosan, hogy 

van egy határozatunk, amiben az egyik képviselő társunkat megbíztuk tárgyalás 

lefolytatásával. Csak annyi, hogy folyamatban van. 
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Horváth Éva polgármester: Sajnos nincs itt a képviselő társunk. A lényeg, hogy a 

képviselőknél is felmerültek kérdések, gondolatok. Próbálkozunk, de eredmény még nincs. 

További javaslatokat várunk.  

 

Pétfürdői lakos: Világos. 

 

2.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2017. évi költségvetése 

(Pétfürdő Nagyközség költségvetés tervezete 2017. évre – javított munkaanyag a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Horváth Éva polgármester: Meg kell, hogy mondjam, ilyen paraméteres költségvetéssel az 

elmúlt 19 évben még nem találkoztunk. Mindjárt meg is mondom, hogy miért mondom ezt. A 

költségvetésnek vannak bevételei, vannak kiadásai. Kezdjük a bevételekkel. 

Az Önkormányzat 2017. évi költségvetési tervezete alapján tájékoztatja a lakosságot a 

bevételi és kiadási előirányzatokról.  

 

Horváth Éva polgármester: A beruházásokkal kapcsolatban átadom a szót Miskolczi Ferenc 

képviselőnek. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Köszönöm szépen. 

Az Önkormányzat 2017. évi költségvetési tervezete alapján tájékoztatja a lakosságot a 

beruházásokról. 

 

18.00 Láng Géza alpolgármester megérkezett. A Képviselő-testület létszáma 5 fő. A 

Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Azt hiszem, akkor el is mondtam a legfontosabb 2017. évi 

beruházásokat. Köszönöm szépen a figyelmeteket. Kérdés, vélemény? 

 

Horváth Éva polgármester: Azért még a beruházásokhoz hagy tegyek hozzá 3 szót, ami 

nincs benne a költségvetésünkben. Pétfürdőn, Pétfürdő környezetében, folynak beruházások, 

amik minket is érintenek. Többek között Pétfürdő területén most folyik a levezető 

csatornaépítés, ami nem a mi pénzünkből megy. A munka a strand területén folyik, nem a 2m-

es átmérőjű gyűrűkre kell gondolni, hanem az 1,3m-re. Ez az a bizonyos szakasz, ami a régi 

levezető csatorna kiváltását végzi. Ezt a munkát az infrastrukturális alap végzi. Erre a 

beruházásra a 8-as út megerősítésének kapcsán került sor, tudni illik a péti víz az, ami 

befogadja a 8-as útról lejövő csapadékvizeket és ez befogadóként működik. A fölső szakaszt 

már megcsinálták 2 évvel ezelőtt, de ez a Kaposi tónál megállt, és most megy az utolsó 

bekötő szakasz, ami szerintem két héten belül befejeződik, mert már a Berhidai út felénél 

tartanak a csőfektetéssel. Ez nem a mi pénzünk, de minket érint és a mi területünkön van. 

Ugyanúgy, az idén lesz egy beruházás, amit Miskolczi Ferenc képviselő úr is említett, a 

fűtőmű. A fűtőmű sem a mi költségvetésünkből megy, de október elsejére állnia kell. A 

fűtőmű beruházása egy hónap múlva fog megkezdődni. Megvan az engedély, a közmű 

egyeztetések is megvannak, a közmű tervek pedig részben megvannak. Tehát a közmű 

kiépítéstől függően április folyamán a fűtőmű építése megkezdődhet. Ez megint nem a mi 

pénzünk, tehát nincs benne ebben az 500 millióban. Nagy beruházás várható még az idén, de 

ez megint olyan, hogy nem rajtunk múlik és nem a mi pénzünk. Ez a szennyvíztelep 

rekonstrukció. Ez egy 380 millió forintos beruházás, ami KEHOP pályázat keretében elnyert 

beruházás. Per pillanat az információink szerint ezt nem a NIF (Nemzeti Infrastruktúra 
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Fejlesztő Zrt.) csinálja, hanem egy hasonló nevű más központi szervezet navigálja az egészet. 

Itt a tervezés folyamatban van, nem tudom, hogy hogyan haladnak előre. Elvileg 2017-ben ezt 

el kellene kezdeni. Van még egy beruházás, ami szintén nem a mienk, nem mi finanszírozzuk, 

de minket érint, ez a Várpalota elkerülő út, ami azért látványosan halad. Ha ezeket így 

összeadjuk, akkor egy milliárdos beruházás zajlik, ami érint minket és félig-meddig a mi 

óhajainkat is teljesíti. Beruházásról ennyit. Nem érkezett meg előadó, de szükséges, hogy 

beszéljünk olyan pénzekről is a kiadási oldalon, ami se nem működési, se nem beruházási, se 

nem fejlesztési költség, hanem a szociális ellátások kiadásai. 

Horváth Éva polgármester tájékoztatja a lakosságot a 2017. évi költségvetés szociálpolitikai 

juttatásokról és átadott pénzeszközökről. 

 

Biztos, hogy sűrű volt, és sok, amit most itt elmondtunk, de reméljük érthető volt. Ha kérdés 

van a költségvetéssel kapcsolatban, nagyon szívesen válaszolunk rá.  

 

Pétfürdői lakos: Hát, ha a költségvetéshez tartozik, akkor én most megkérdezném a 

vagyonpernek a lezárását, az összeg nagyságát, a lezárás módját?  Újra tárgyalás lehetőségeit, 

módjait? A perben elkövetett - teljesen mindegy ki álltal elkövetett -  hibáknak  az orvoslását? 

Történt-e előrelépés? 

 

Horváth Éva polgármester: Én úgy gondolom, hogy a perben senki nem követett el hibát, a 

világ az forgandó, a politikai állás forgandó. Többet nem kívánok mondani, mert 

rágalmazásért nem kívánok bíróságra menni. A per, amit elkezdtek tavaly ősszel, folyamatban 

van. Mi perújrafelvételt kértünk, annak az első tárgyalása meg is történt, arra beadtuk a 

fellebbezést, visszajelzést nem kaptunk. Nincs lezárva az ügy, megy tovább a per. Ki követett 

el hibát? Senki nem követett el hibát. Van egy helyzet, két település szétvált és nem tudott 

megállapodni a vagyonban. Valaki tartozik valakinek, mi így gondoltuk, ami szerintem jogos. 

A másik fél is úgy gondolta, hogy ez jogos, persze megváltoztatta a véleményét. Sajnos most 

olyan helyzetben vagyunk, hogy az ő véleménye többet nyomott a latban, mint a mienk. 

Kérném, hogy ebbe most ne menjünk bele, mert kénytelen leszek olyat elmondani, amiért 

nem vállalom a felelőséget. 

 

Pétfürdői lakos: Én inkább most, a 30 és a 60 napos fellebbezési időre gondoltam. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, ezt megnéztük egy jópáran. Azért meg kell nézni, hogy az 

a 30 nap hol van benne abban a bizonyos törvényben, amikor a felülvizsgálati… 

 

Pétfürdői lakos: De ez nem mentesít a ... 

 

Horváth Éva polgármester: Tökéletesen igaza van. Van egy helyzet. Most mi nem az 

ügyvéddel fogunk pereskedni, hanem azt akarjuk, hogy az ügyvéd vigye tovább a 

felülvizsgálati kérelmet, meg a perújrafelvételt. Most itt tartunk. Majd meglátjuk, mi lesz a 

vége. Akkor még mindig vissza lehet térni arra, hogy mi történt. Azt hiszem, hogy a nyár 

folyamán elég sűrűn, furcsa módon nagyon gyorsan voltak egymás után ezek a bírósági 

tárgyalások. Most valahogy megakadt a dolog. Fogalmam sincs, hogy mi van. Időnként 2-3 

évre elakad az ügy, nem veszik elő. Más esetben pedig, mint tavaly, meg a tavaly előtt, 

havonta jártunk a bíróságra. Per pillanat ott tartunk, hogy perújrafelvételt kezdeményeztünk. 

Ennek az első tárgyalása megvolt, az ott hozott ítéletre beadtuk az észrevételünket.  

 

Pétfürdői lakos: Jó, ez is válasz. Köszönöm. 
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Horváth Éva polgármester: További kérdés? 

 

Pétfürdői lakos: Többször belefutottam, hogy szerettem volna támogatást kérni bizonyos 

rendezvényre itt a településen, én magam, mint civil kezdeményező. Vagy lecsúsztam a 

támogatásról, vagy nem voltam jól informálva. Mikor lehet beadni támogatási kérelmet? 

 

Horváth Éva polgármester: Civil szervezetek adhatnak be támogatási kérelmet. Erről van 

egy rendeletünk. 

 

Pétfürdői lakos: Igen, csak valahogy mindig lecsúszok róla. Hol tudok erről tájékozódni? 

 

Horváth Éva polgármester: A rendeleteink ki vannak függesztve a Polgármesteri 

Hivatalban, valamint fent vannak a honlapon is, bármikor megtekinthető. Van telefonszámunk 

is, ahol bármikor lehet kérdezni. 

 

Pétfürdői lakos: Jó, csak van egy bizonyos határidő, és az nem február, március, hanem 

korábbi. Mindig egy kisebb összeget tudtam csak kapni, mint ami valójában fedezte volna, 

mondjuk a felét.  

 

Horváth Éva polgármester: Figyelemmel kell kísérni a civil szervezetek támogatásáról 

szóló rendeletünket, mert abban pontosan le van írva, a határidő is. 

 

Pétfürdői lakos: Bocsánat, én a honlapot, nem emlegetném! 

 

Horváth Éva polgármester: Pedig, rajta van! 

 

Pétfürdői lakos: Láttam nagyon sok honlapot. Az a nyelvezet, felépítés, amit Pétfürdőn a 

honlap használ, az az 1992-es évekhez hasonlít. Ez alapján már én sem találok meg semmit. 

Sőt! A mellettem lévő ezerszer tanultabb kollegám is néha nehezen igazodik el rajta. Kissé 

szégyenteljes. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszonynak adom át a szót! Én úgy gondolom, hogy 

minden rendeletünk rajta van és megtalálható.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A kritika a honlapra azt gondolom, hogy jogos. Valóban 

nagyon régi. Tavaly volt a Képviselő-testületnek egy határozata, mely arról szólt, hogy a 

honlapot meg kell újítani. Azután megjelent egy kormányrendelet, hogy ez év január 1-től 

kötelező az Önkormányzatnak belépni az ASP országos rendszerbe. Január 1-vel indultunk a 

gazdálkodással és az adórendszerrel, az év folyamán az egyéb többi iktatási rendszerrel, ami 

nem a nyilvánosságot érinti, valamint, elektronikus ügyfélrendszer eléréssel. Ezek, amiket 

elmondtam, kötelezők voltak. Választható opció a honlap megújítása. Ha már ennyi mindenre 

köteleztek bennünket, akkor úgy gondolta a Képviselő-testület, hogy akkor belefér a honlap 

is. Gyakorlatilag a honlappal való intézkedés ezért ilyen téren eddig leállt, és majd ennek az 

ASP csatlakozásnak a keretében történik változás, akkor ez egy központi rendszerhez való 

egységes felületet ad. A cél országos szinten az, hogy minden önkormányzatnak azonos 

megjelenésű, azonos felépítésű, tematikájú honlapja legyen, így bármelyik önkormányzat 

honlapjára, bárki felmegy, gyakorlatilag azonos helyeken fogja megtalálni az információkat. 

Visszatérve a mi honlapunkhoz, elég nehéz rajta keresni, ezt elismerem, de ezt nem tudjuk 

megváltoztatni. Ehhez mi nem tudunk hozzányúlni. Adatokat azonban tudunk rajta frissíteni, 

ami meg is történik. Az összes hatályos rendeletünk fent van a honlapon. A hirdetőtábla 
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menüsor alatt található meg, a rendeletek kategorizálva vannak. Értem ez alatt azt, hogy a 

költségvetési tárgyú, szociális tárgyú, építészeti, kommunális szolgáltatású tárgyú. Így vannak 

kategorizálva és ezen belül minden rendelet megtalálható. A civil támogatási rendelet, amiről 

konkrétan szó volt, az is fent van. Ez egy 2017. január 1-től megújult rendelet, tehát az idei 

támogatásokra már ezt a rendeletet kell alkalmazni. Egyébként, ha már civil szervezetről 

beszélünk, és működésre is akar pályázni ez a civil szervezet, akkor az a pályázati idő már az 

idén is lejárt. Feladatra az év folyamán bármikor pályázhat bármelyik civil szervezet. A 

működési költségeinek támogatására azonban már nem. Amennyiben ebben az évben alakuló 

civil szervezetről van szó, úgy arra is pályázhat. De nagyon szívesen, bármikor bejön az Úr a 

Polgármesteri Hivatalba, van ügyintézője ezeknek a dolgoknak, minden kérdésre választ fog 

adni. Én minden nap bent vagyok a Hivatalban, be se kell hozzám jelentkezni, bármikor, 

bármelyik rendelettel kapcsolatban szívesen adok felvilágosítást. Email-re is szoktunk 

válaszolni, be se kell jönni. Telefon egy kicsit nehézkes, de természetesen ott is válaszolunk. 

Sőt! Ha email-ben kér valaki rendeletet, el is küldjük. 

 

Pétfürdői lakos: Köszönöm szépen! 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szívesen! 

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? 

 

Pétfürdői lakos: Nekem lenne egy kérdésem a Tránszki Úrhoz. Mint említetted közel 30 

kiskert került vissza az Önkormányzat tulajdonába. A visszakerült kiskerteket megnézte-e 

valaki, hogy milyen állapotban vannak? Olyan érdekelne többek között, mivel elég sokat 

ismerek közülük, hogy félig-meddig ásott kutak vannak rajtuk, valamilyen formában, amik 

elég veszélyesek. A legutóbbi tűzesetnél majdnem sikerült egybe belelépnem. 

 

Horváth Éva polgármester: Sok volt a víz! 

 

Pétfürdői lakos: Sok volt a víz eléggé, bent is maradtunk, köszönöm szépen! Tehát többek 

között ezeknek, mi lesz a sorsa? Foglalkozik-e vele az önkormányzat, hogy rendbe rakja vagy 

maradnak így, ahogyan most vannak? 

 

Tránszki László ügyintéző: Hát, biztos, hogy kénytelen jelentős költséget fordítani az 

önkormányzat a rendbetételükre, már csak azért is, mert kötelezettségünk is van, mint 

említettem a beszámolóban, belterületi részen a jegyző a felelős a dolgokért. Külterületi 

részen viszont a Földhivatal. A Földhivatal egy évben egyszer ellenőrzi is ezeket az 

ingatlanokat, és adott esetben eljárást kezdeményez a tulajdonos ellen. Itt nem pont a kútra 

gondolok, hanem… 

 
Pétfürdői lakos: Na, jó, de itt most nincs tulajdonos. Egy tulajdonos... 

 

Tránszki László ügyintéző: Van tulajdonos. Az önkormányzat. 

 

Pétfürdői lakos: Köszönöm szépen! Következő kérdésem… 

 
Horváth Éva polgármester: Pillanat! Erre azért hagy mondjak még valamit. A Képviselő- 

testületnek volt egy ilyen döntése, hogy amennyiben visszakapjuk ezeket a területeket, és van 

rajta építmény, akkor azt elbontjuk.  
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Pétfürdői lakos: Értem. A következő kérdésemet Miskolczi Ferenc Úrnak tenném föl. Az a 

kérdésem, hogy a Temető utca, a pékség sarkához mikor fog visszakerülni a megállni tilos 

tábla? Megállni tilos tábla az Ady Endre utca és a korábbi Szatócs bolt közé is kellene, mivel 

a hét végén, szombati nap incidensek voltak ott a pékség környékén, mivel a rendőrség 

erőteljes mértékben büntetett. 

 

Miskolczi Ferenc: Helyes! 

 

Pétfürdői lakos: Valaki a jobb oldalon megállt a pékségnél a járdánál, úgy, hogy nem lehetett 

kikerülni, mivel van egy bizonyos területű zárószakasz felfestve. Záróvonal felfestve, meg a 

többi hasonló dolgok. 

 

Miskolczi Ferenc: Erről volt szó már többször a képviselő-testületi ülésen, hogy mit 

kezdjünk azzal. 

 

Horváth Éva polgármester: Föl is raktuk, le is vettük. 

 

Miskolczi Ferenc: Volt ott megállni tilos tábla, várakozni tilos tábla. Úgy nézett ki, hogy a 

lakosság jelentős része ott meg akar állni egy pillanatra. Mind a pékségnek kárt okoztunk, 

mind a lakosság komfort érzetét csökkentettük azzal, hogy ott nem engedélyeztük a megállást. 

Utána gondoltuk, hogy álljanak meg egy percre, öt percre, szaladjanak be a pékségbe 

zsemléért, aztán menjenek tovább. Persze van valamennyi balesetveszélye ennek a 

helyzetnek, de ha belegondolsz, hogy egy nagy városban, például Budapesten ilyen helyzetek 

ezrével fordulnak elő. Annyira talán nem kellene érzékenynek lenni. Mérlegeltük azt is, hogy 

milyen műszaki megoldást lehetne alkalmazni. Aránytalanul sokba került volna egy 

leállósávot megépíteni, mellyel a közlekedésbiztonsági helyzet jelentős javulását idézhettük 

volna elő. 

 

Pétfürdői lakos: Tudomásul veszem, és nem vagyok szociálisan érzékeny. Hála isten, nem 

szaladtam bele abba a helyzetbe, hogy engem is megbüntessenek, de volt ott néhány péti 

lakos, aki 50-60 ezreket hagyott ott aznap délelőtt.  

 

Miskolczi Ferenc: Mit büntettek? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Záróvonal átlépést. 

 

Pétfürdői lakos: Berhidai útról befordult egy hölgy és leparkolt a járda mellé. Meg még 

jópáran. 

 

Horváth Éva polgármester: Forgalommal szemben? 

 

Tránszki László ügyintéző: Azokat nem büntette meg? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Gondolom azokat is megbüntette. 

 

Pétfürdői lakos: Még egy kérdésem lenne, amit nem tudom, kinek tegyek föl, mivel Dombi 

Norbert képviselő úr nincsen itt. Elhangzott Tránszki Lászlótól, hogy mi lett Pétfürdő 

létszáma. Ha jól emlékszem, akkor tavalyi év november-december környékén… 

Kimondhatom a számot? 
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Horváth Éva polgármester: Mondjad! 

 

Pétfürdői lakos: 250 fő lakcím nélküli a lakos Pétfürdőn. Ez a létszám növekedett, vagy 

esetleg másféle formában növekedett? 

 

Horváth Éva polgármester: Elnézést! A pétfürdői lakcím nélküli lakosok nem csak a 

kiskertekben lakók.  

 

Pétfürdői lakos: Jó, én azért kérdezem. 

 

Horváth Éva polgármester: Ők nem egyértelműen a kiskertekben lakók. 

 

Pétfürdői lakos: Azért is vártam, hogy a Norbi itt legyen, hogy ezt a kérdést feltegyem, mert 

a kiskertekben 2 év leforgása alatt erőteljes mértékű létszámnövekedés történt. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem biztos, hogy mindenki be van jelentve. Nekünk nincs is 

ilyen jellegű nyilvántartásunk. Vagy van? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Van. Az országos lakcímnyilvántartás. Tehát nem a mi 

nyilvántartásunk, hanem az országos, amit a helyi jegyző kezel. Egyébként Pétfürdőn soha 

nem volt 250 bejelentett lakcím nélküli, Pétfürdőn a lakcím nélkülieknek a száma 60-70 

között van évek óta. Ez a konkrét adat. Nem tudom, hogy ez az adat kitől, meg hol hangzott 

el. Visszatérnék egy kicsit erre a statisztikában levő számra, ez sajnos valóban a központi 

nyilvántartásból lenyert számadat, viszont ez a számadat, ez nem pontos. 

Pétfürdő állandó lakosainak a száma 4882 fő. Azok a lakosok is bent vannak az ötezer párszáz 

fő-ben, - ami ebben a statisztikában kijött, - akiknek a tartózkodási helyük is Pétfürdőn van. 

Tehát vannak olyan emberek, akik kétszer is szerepelnek a statisztikában. Emellett azok is 

bent vannak ebben a statisztikában, akiknek csak a tartózkodási helyük van Pétfürdőn, 

egyébként bárhol máshol van a lakóhelyük. Szerencsétlenül lett a statisztika összeállítva és 

ezért elnézést kérek. Maradjon a 4900 fő. 

 

Pétfürdői lakos: Semmi probléma nincs ezzel a statisztikával. Akik ismernek, tudják, hogy 

Pétfürdőt elég jól ismerem már, és elég sok részét nagyon jól ismerem. Szemmel láthatólag 

történik egy bizonyos létszám növekedés ott lent a kiskertekben. Ezért lett volna jó, ha itt a 

Norbi, hogy megkérdezhessük, szociálisan mit lehet tenni ez ügyben, hogy megint jönnek a 

kisgyerekek az egészen kicsitől a nagyig. 

 

Horváth Éva polgármester: Ennyi. 

 

Nagy Zsolt képviselő: A Norbi sem tudna erre mit mondani. Megvannak a megfelelő 

szociális törvények, ezt jegyző asszony jobban tudja. Bocsánat, hogy magamhoz ragadtam itt 

a szót. Eddig is megtörténtek a jogi, illetve a törvényes lépések, amit megtehet az 

önkormányzat, illetve a Képviselő-testület, valamint a jegyző. Én úgy gondolom, hogy ezeket 

a lépéseket ezentúl is megtesszük. Nagyon sokszor meg van kötve a keze, mind a jegyzőnek, 

mind az önkormányzatnak. Nem egyszerű, nem rövid, inkább azt mondanám, nagyon hosszú 

folyamat van bizonyos esetekben. Azért történtek előrelépések. Hagy tegyem hozzá, hogy az 

önkormányzatnak a feladata, hogy az áldatlan állapotok minél lejjebb szoruljanak. Nem 

árultam el most nagy titkot.  
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Pétfürdői lakos: Nem árultál el nagy titkot. Azt tudja a lakosság, hogy ez hosszú folyamat, 

csak mondjuk ez ősszel befejeződik, mikor jönnek a hidegek, meg a rossz idők. Tavasszal 

megint jönnek a problémák, amik ősszel abba maradtak. Én csak ezért kérdeztem a 

létszámnak a növekedését. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, sajnos ezt igazából nem tudjuk megállítani. Nem tilthatod 

meg, hogy valaki valahol lakjon. Sőt! Még be is jelentkezhet, mint lakcím nélküli Pétfürdői 

lakos. 

 

Pétfürdői lakos: Azért kérdeztem rá, hogy emiatt van-e a növekedés. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Bocsánat, a körből kihagytam a Gondozási Központot. Igen nagy 

erőket mozgósítanak ők is. Nem kis feladat az ő részükről a gyámüggyel, meg egyéb olyan 

hatóságokkal való kapcsolattartás és állandó mozgósítás, ami ez ügyben ott szükséges. Nem 

egyszerű. Nagyon sokszor meg van kötve az ő kezük is, nem tudnak lépni. Lehetne 

egyszerűbb is a történet, hogy egy tollvonással vagy egy ceruzavonással elintézni mindent, de 

ez nem az a kategória sajnos. 

 

Pétfürdői lakos: Köszönjük. Többet nem akarunk. 

 

Tránszki László ügyintéző: Tudomásom szerint, a kérdéses területen, amiről említést tettél, 

8 helyszínen laknak. 

 

Pétfürdői lakos: Lehet, hogy több. 

 

Tránszki László ügyintéző: A Gondozási központtal egyeztettem, ennek ellenére, lehet, 

hogy több. 

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? 

 

Pétfürdői lakos: Azt szeretném kérdezni jegyző asszonytól, hogy akkor most a lakosság 

kimutatásánál a 2016. 12. havi állapot teljesen semmis? Kapunk helyette esetleg másik 

tájékoztatót? Én most rettenetesen dolgoztam, összeadtam, kivontam és akkor most mégsem 

jók az adatok? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha kértek, akkor kaphattok egy helyes számadatot. 

 

Pétfürdői lakos: Köszönöm. 

 

Pétfürdői lakos: Kérdezhetek én is? 

 

Horváth Éva polgármester: Parancsolj! 

 

Pétfürdői lakos: Itt ültem a múltkori testületi ülésen, és hallottam, hogy a kamerarendszerrel 

kapcsolatban össze kell gyűjteni nagyon sok minden egyéb dolgot. Szeretném megkérdezni, 

hogy most mennyi kamera működik, hogy működik? 

 

Horváth Éva polgármester: 34 db kamera működik. 

 

Pétfürdői lakos: És mennyinek kéne működni? 
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Horváth Éva polgármester: 34 db-nak. 

 

Pétfürdői lakos: És működnek is? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, működik a 34 db kamera. 

 

Pétfürdői lakos: Jegyzőkönyvezzük. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. A jegyzőkönyvet elkészítettük ma, mert ma volt az 

egyeztetés. Jelen voltak a kivitelezők, a tervező, a közterület felügyelők, a képviselők, 

akiknek kérdéseik voltak.  

 

Pétfürdői lakos: Működnek? 

 

Horváth Éva polgármester: Működnek a kamerák. 

 

Pétfürdői lakos: Köszönöm szépen. Sokak szerint a fele nem működik, vagy mindegyik 

rossz.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Legyenek ebben a hitben. 

 

Pétfürdői lakos: Az a lényeg, hogy mind a 34 db működik. Köszönöm. 

 

Pétfürdői lakos: Egyébként a 34 db kamera környékéről ki fog szorulni a bűnözés, de van 

olyan rész a településen, ahol nincs kamera, így gyakorlatilag semmit nem nyertünk vele, 

szerintem. 

 

Horváth Éva polgármester: De igen is nyertünk. 

 

Pétfürdői lakos: Londonban működik 570.000 db kamera, abból 400.000 db-ot senki nem 

figyel folyamatosan. Tehát gyakorlatilag bekamerázhatnánk mindent. 

 

Horváth Éva polgármester: Én nem vagyok ennyire pesszimista, nézzünk előre. Visszatartó 

ereje lesz a kamerának. A felvételek alapján intézkedni lehet, ma is történt ilyen eset, tehát 

lesz visszatartó ereje! Működnek a kamerák oly mértékben, hogy lehet intézkedni. 

 

Pétfürdői lakos: Köszönöm. Még egy nagyon kényes kérdés. A PMTE.  Szeretném tudni, 

hogy mi történik az egyesülettel, milyen az egyesületnél lévő pénzügyi helyzet? Semmit nem 

tudunk róla. 

 

Horváth Éva polgármester: Múlt héten volt a PMTE közgyűlés. 

 

Pétfürdői lakos: Nem vagyok a közgyűlés tagja, nem tudtam eljönni. Szeretném megtudni, 

hogy az önkormányzat hogyan áll a PMTE-hez? Gyakorlatilag ez érdekel. 

 

Horváth Éva polgármester: Per pillanat az önkormányzat, ezt most, mint önkormányzati 

képviselő és polgármester mondom, úgy áll a PMTE-hez, mint egyhez a 27 civil szervezet 

között. Ugyanolyan jogai és kötelezettségei vannak, mint bármely civil szervezetnek. Most 

van a támogatási kérelem beadási időszaka, most fog nekiállni a Humán Bizottság a 
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támogatások odaítélésének. Március vége a határidő, addig kiderül minden. Van a PMTE-nek 

egy elnöke, ő tudná megmondani, milyen a PMTE belső helyzete. 

 

Pétfürdői lakos: Igazából én az anyagi juttatások nagyságára gondoltam. 

 

Horváth Éva polgármester: Arról még senki nem tud mondani semmit. 

 

Pétfürdői lakos: Igazából az elmúlt két évre gondolok, azokra a számokra… 

 

Horváth Éva polgármester: Tavaly egy fillért nem kapott a PMTE a pályázati pénzből. 

Kölcsönt kapott, de pályázati támogatást nem kapott. 

 

Pétfürdői lakos: Egyetlen sort láttam a költségvetésben, 17 millió forint hitelvisszatérítést. 

Mi az? 

 

Horváth Éva polgármester: Ezek nem olyan hitelvisszatérítések, kölcsönök. Többek között 

ebben van a PMTE-nek az önkormányzat felé való tartozása. Egy társasháznak van egy több 

éves, évi 100.000.- Ft-os visszafizetési kötelezettsége. Ez ebből jött össze. 

 

Pétfürdői lakos: Köszönöm szépen. 

 

Horváth Éva polgármester: Szoktunk például lakosságnak is, meg társasháznak is adni. 

Tavaly futott ki az egyik péti polgárnak a megsegítése, ami azt hiszem 3 vagy 4 éves volt, 

melyet 100.000.- Ft-ként fizette vissza. Lejárt, kész. Mert akkor arra volt szükség. Társasház 

is van így. A PMTE-nek meg tavaly adtunk. Ez van benne. 

 

Pétfürdői lakos: Jó. 

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Amennyiben nincs, akkor én tisztelettel 

megköszönöm a mai részvételt a közmeghallgatáson. Mindenkinek békés, kellemes estét 

kívánok. Köszönöm szépen. 

 

 

A közmeghallgatáson megjelentek részéről egyéb kérdés, észrevétel, javaslat nem 

hangzott el.  

 

Horváth Éva polgármester 18.45 perckor megköszönte a részvételt és bezárta a 

közmeghallgatást.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

           Horváth Éva          Szabóné Czifra Melinda 

polgármester                                                          jegyző 

 

 


